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Yttrande angående Innehållsförändring 
pendelcykelbana Norra Älvstranden 

Yttrandet 
Vi ställer oss positiva till att staden utvecklar infrastruktur med särskilt fokus på att öka 
framkomligheten för Cykel men även kollektivtrafik. Projektet har förändrats sedan 
kommunfullmäktiges beslut, främst på grund av ett omtag med fokus på invånarnas 
synpunkter. Vi ser positivt på att förvaltningen haft en tydlig dialog med de boende i 
området men konstaterar att nuvarande förslag inte fullt ut uppfyller den ambition som 
kommunfullmäktige beslutade om. 

Förändringen av projektet Citybuss Norra älvstranden med dess förlängda 
spårvägsdragning har förändrat förutsättningarna för resandet i området. I det fortsatta 
arbetet bör det finns fördelar med att synkronisera det projektet med projektet 
pendelcykelbana norra älvstranden. 

I det fortsatta arbetet med projektet bör förvaltningen arbeta med att fortsätta förbättra 
infrastrukturen för cykel och gångtrafikanter. De konfliktytor som finns med korsande 
trafik för såväl cykel- och gångtrafikanter samt cykelbana av varierande och otillräcklig 
bredd bör om möjligt undvikas för att göra cykling mer attraktivt. Det är också viktigt att 
man fortsätter belysa detta och andra projekt utifrån ett nyttokostnadsperspektiv inklusive 
klimatpåverkan och social hänsyn. Vi önskar att den förändrade inriktningen med 
utredning av spårväg i området även utreder möjligheten att en bredare pendelcykelbana 
byggs längre fram. 
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